
Generalforsamling 15.03.2018 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent – Jørgen Würtz valgt – dagsorden godkendt 
 

2. Formandens beretning – vi ser tilbage på året der gik - Godkendt 
 
- Respons på fjernvarmerør og opgravning – flot arbejde af Munch og var der fejl blev de rettet 

med det samme – Munck synes de blev behandlet godt af alle ejere. 
- Regnvand – Svært ved at komme væk ved vejen – vand i kælder - er det et problem andre 

steder? Der flere der har vand i kælder, selvom kloakken virker. Regnvand bortskaffes på egen 
grund, siger reglerne. 

- Lys ved K.F.U.M./atletikstadion genere hos ejere.  
 

3. Regnskab for 2017 – Godkendt 
Budget for 2018 – Godkendt 
Fastsættelse af kontingent – Forslag kontingentnedsættelse kr. 250 - Godkendt  

 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  
- Kim Søgaard på valg - godkendt 
- Jette Nielsen, Havretoften 9, ønsker valg - godkendt 
- Bestyrelsen bemyndiges til at vælge det sidste medlem – godkendt 
- Suppleanter Mette Sandfær og Dorthe Landkildehus på valg og blev begge godkendt 

 

5. Valg af revisorer og revisorsuppleant 
- Revisor Jørn Würtz, Ernst Bech og revisor suppleant er alle på valg og blev godkendt 

 
 

6. Indkomne forslag: 
- Ingen forslag 
 

7. Evt. 
- Forsalg: Grundejerlauget giver f.eks. Kr. 1000 til vejfester 
- Forslag: Send mail til grundejere i stedet for post i postkassen – post bliver fortsat brugt – er 

det nødvendig når facebook gruppen er oprettet – mail et problem når folk flytter 
 


